
DEN NORSKE KIRKE   

Slemmestad og Nærsnes menighetsråd 

 

Protokoll fra menighetsrådsmøte   
 

Dato:   11.6.2024 

Sted:             Baarsrudveien 14, 3478 Nærsnes 

 

Til stede: Britt Volden, Marita Bjørke Ådland, Birger Auke, Hans Tune, Alise Thue, 
Margareth Karoliussen, Inger Fokkens, Anne-Marie Hogstad, Hege Amundsen, 
Gerd Hanne Fosen, Kristin Wold   

 

Åpning og Bevertning:  Britt 

 

57/24     Godkjenning av innkalling og saksliste 

 Vedtak: Godkjent 

 

58/24 Godkjenning av protokoll fra møtet den 21.05.2024.  

 Vedtak: Godkjent 

 

59/24 Vurdering av arbeidet  

 Allmenn samtale/drøfting om rådets arbeid denne våren.  

• Struktur: Det er alltid mulighet for forbedring, men det har fungert 
bra. 

• Møtetid: Når det er besøk må vi starte 18.30 

• Frekvens møter: vi ønsker å ha møte en gang i måneden 

• Årshjul: Arbeidet med dette vil det bli jobbet med gjennom 
sommeren og vi diskuterer saken til høsten. Marita skal bl.a. jobbe 
med Kirka vår og se hvordan vi best kan bruke dette verktøyet.  

• Forbedringspotensiale: Vi kan bli flinkere til å fortelle menigheten om 
hva vi jobber med. Vi har manglet en daglig leder og det har gått litt 
utover arbeidet. Vi har måttet gå oss til som nytt råd.  

 

Tas til etterretning for det videre arbeidet.  
Vedtak: Alle i strategigruppa + leder nestleder gis tilgang til Kirka vår. 
Menighetsrådet gis tilgang ved behov 

 

60/24 KORTFATTET OM OPPFØLGINGSSAKER 

• Hagerydding 44/24 God jobb gjort. Fellesrådet tar halve regningen. 
Vi bruker ikke samme tilbudet neste år. 

• T-skjorter sak 49/24 Fair and Square. 15 t-skjorter vil komme på 
9200 kroner.  

• Musikkanlegg 29/24 og 40/24 Vi har nå fått en mail på hva som skulle 

kjøpes. Beløpet blir 32000 kroner. 



• Løper 55/24 Selger skal komme for å se på løperen nå. Dato blir 
bestemt så det er noen tilstede. 

• Hage  56/24 Hagen utenfor Slemmestad kirke. Vi har fått utekran så 
arbeidet kan begynne. Margareth setter ned en komité som jobber 
videre med dette. 

Vi har dekning på budsjettet til oppgavene. Budsjettet blir revidert i 
august. 
Vedtak: Kun vedtak på saken om t-skjorter.  Vi kjøper 15 t-skjorter. 
De andre punktene er tatt til etterretning.  

 

61/24 Møteplan neste halvår, forslag 

 Se tabell nederst i dokumentet.  

Vedtak: Møteplan tas til etterretning med tillegg av en ansvarlig for åpning 
og bespisning på augustmøtet. 

 

62/24 Orientering fra stab og fellesråd 

 Fra Fellesrådet: Ønskelig at alle råd går gjennom beredskapsplanen. Husk 
også at vi stadig får dårligere økonomi. Besøket i Nærsnes var vellykket. 

 Fra daglig leder; felles menighetsrådsmøte dato 8.oktober 

• Daglig leder, søknadsfrist 3.6 fortsatt usikkert 

• Trosopplærer, søknadsfrist 10.6 En søker er intervjuet. 

Tas til etterretning 

 

Sak 52/24 Stefanusalliansen v. Ed Brown 

oppfølging MR valgte Stefanusalliansen som ny kontakt i forbindelse med fornyelse av 
menighetens misjonsarbeid. Ed Brown holdt et innlegg og ledet en samtale 
med oss om arbeidet i Stefanusalliansen.   

 Hva tenker vi om misjon, hva er det? Menneskerettighetene, likt eller 
forskjellig?  
Stefanusalliansen, tidligere Misjon i øst, er en misjons- og 
menneskerettighetsorganisasjon. Misjon er mye mer enn omvendelse. De 
første misjonærer la grunnlag for velfungerende samfunn. Hjelper der 
kirken er under press. Bygge ned fiendskap mellom folkeslag og religioner. 
Kulturkristne/muslimer osv. 
Vi fikk informasjon om ulike prosjekter. Vi kan gjerne gi til 
Stefanusalliansen uten å binde pengene opp til ett prosjekt, men likevel få 
informasjon om et spesielt prosjekt et år og et annet neste år. Om vi 
ønsker det kan midlene fra oss øremerkes til et prosjekt. Det gir mindre 
fleksibilitet til å bruke midlene der de til enhver tid trengs. Vi fikk ikke gjort 
et vedtak på dette. Vi kan likevel begynne å støtte Stefanusalliansen når vi 
har mulighet til det. Saken må tas opp igjen i august for å formaliseres. 

 Vedtak: Oppfølging av sak 29/24 og 40/24 Tas til etterretning og avsluttes 
på neste møte.   

 

63/24 Eventuelt 

  Piano er ønsket brukt ved konserter på Kafé Plenum. Kan pianoet flyttes 
fra Nærsnes kirke for hver konsert? Gjelder også høyttaleranlegget som 



står i Nærsnes. 
Forslag om å spørre kulturskolen om å låne piano av dem, siden det 
allerede er ved Innbyggertorget. Vi vet ikke om det allerede er spurt. 

 
Vedtak: Lydanlegget må være klart til bruk i Nærsnes kirke på søndagene. 
Pianoet må stemmes etter bruk og fraktes fram og tilbake samme dagen 
det skal brukes. 

 

 

 

12.6.2024 

Anne-Marie Hogstad 

 

_______________________________________________________________ 

 

 

 

Sak 61/24 

AU – Dato MR – Dato Åpning - MR Hovedtema Bespisning 
- MR 

20.8 27.8 Kristin Wold Årshjul Kristin Wold 

17.9 24.9    

15.10 24.10    

12.11 19.11    

  3.12 10.12    

  7.1.25 14.1.25    

Møter med gjester starter 18:30. Øvrige møter starter 19:00  

.  

 


